

KIDS' SAFE HALLOWEEN 2024

RULES AND REGULATIONS

Thursday, October 31st, 2024 at the
West Nipissing Community and Recreation Centre
"Marcel Noël Hall" from 5:30 p.m. to 7:30 p.m.

FOR YOUR INFORMATION

Over 1,000 little ghosts and goblins typically visits our Kid's Safe Halloween, so be ready with your candies!

INSURANCE – You will need to provide us with proof of your liability insurance certificate. You can send a copy of this certificate to reccenterstaff@westnipissing.ca

BOOTH SET UP – Thursday, October 31st, 2024, between 8:30 a.m. to 4 p.m.

If booth holders require more time to install decorations, please make an appointment by reaching out to Hailey Lacroix at hlacroix@westnipissing.ca

- All booths/tables must be ready for 4 p.m.
- You or your volunteers MUST be at your table and must be ready for 5 p.m.
- Please use the back door to come in (Clark Street entrance).

LOADING AND UNLOADING – Please use the back door of the Community and Recreation Centre (Clark Street entrance) to come in with your supplies/decorations.

EQUIPMENT – We will provide you with one (1) table and two (2) chairs. If you require power, PLEASE bring your extension cords. SPECIAL NOTE – The following are NOT permitted:

- Candles
- Hay
- Push pins/thumbtacks on the walls
- Packing tape or duct tape on the walls
- Safety pins on the curtains
- Staples on tables

You **can** use white/blue mounting putty and/or painter's masking tape on the walls.

If you have any questions, please contact us at
705 753-0160.

THANK YOU FOR YOUR SUPPORT!
Community Services Department



HALLOWEEN SÉCURITAIRE 2024

RÈGLEMENTS

Le jeudi 31 octobre 2024 au
Centre communautaire et récréatif de Nipissing Ouest
"Salle Marcel Noël" de 17 h 30 à 19 h 30

POUR VOTRE INFORMATION

Plus de 1000 petits fantômes et lutins visitent notre Halloween sécuritaire. Soyez prêt avec vos friandises!

ASSURANCE – Vous devez fournir la preuve de votre assurance responsabilité civile. Veuillez envoyer une copie de ce certificat à reccenterstaff@westnipissing.ca

INSTALLATION DE KIOSQUE – Le jeudi 31 octobre 2024 entre 8 h 30 et 16 h.

Si les détenteurs de kiosques requiert plus de temps pour l'installation de décorations, veuillez contacter Hailey Lacroix à hlacroix@westnipissing.ca

- Toutes les tables doivent être prêtes pour 16 h
- Soyez présent à votre kiosque pour 17 h
- SVP entrer par les portes arrière du Centre communautaire et récréatif (entrée rue Clark)

CHARGEMENT ET DÉCHARGEMENT – SVP, utilisez les portes de livraison du Centre communautaire et récréatif pour transporter vos décorations (entrée rue Clark).

ÉQUIPEMENT – Nous vous fournissons une (1) table et deux (2) chaises. Si vous avez besoin d'électricité pour vos décorations, SVP apporter vos cordes de rallonges. NOTE SPÉCIALE – Les items suivants ne sont **pas** permis:

- Bougies
- Foin
- Punaises sur les rideaux ou sur les murs
- Aucun ruban adhésif ou "Duct Tape" sur les murs
- Épingles sur les rideaux
- Agrafes sur les tables

Vous pouvez utiliser du mastic blanc/bleu et du ruban adhésif de peintre.

Si vous avez des questions, veuillez nous contacter au
705 753-0160.

MERCI DE VOTRE SOUTIEN!
Département du développement communautaire

